
Ja torej danes je potekala analiza požara na krasu. 

3 urna analiza se pravi smo obdelali res celotno situacijo, kako je potekalo, kaj 

je šlo dobro, kaj je šlo mogoče manj dobro, zato da bomo vse te pomanjkljivosti, 

ki so bile mogoče, da jih upoštevamo tudi v novelaciji državnega načrta, da 

upoštevamo tudi tiste dogodke, ki se pri prejšnjih intervencijah niso dogajali, se 

pravi obsežnost samega požara in same razmere. Ugotovili smo, da so vse 

službe svoje delo opravile glede na vse okoliščine, s katerimi smo bili soočeni 

več kot odlično. 

In da so, da je vsaka služba oziroma vsaka enota, ki je sodelovala pri tem, 

požaru, da je dala maksimum od sebe in da bo tako tudi v bodoče- Seveda tiste 

pomanjkljivosti, ki so pa bile, so vedno na vsaki intervenciji. To je treba 

poudariti, zato tudi so tovrstne analize, tiste pomanjkljivosti se bodo odpravile. 

Zagotovo je pomembno, kaj je najbolj pomembna ugotovitev tega požara, da ni 

bilo ogroženo nobeno življenje in tudi nobeno premoženje, razen tiste koče, ki je 

zgorela, ki pa seveda ni povzročila žrtev, tako da tudi ključno je vedeti, da ljudje 

po upam, da ne kmalu, če bodo soočeni spet s čim podobnim. 

Kadar je odrejena evakuacija, naj jih ne skrbi evakuacija se ne odreja zato, ker bi 

bila vas ogrožena, da bo pogorela, ampak samo zato, da gasilci lažje opravljajo 

svoje delo. To je bil tudi ena izmed pomembnih segmentov, ker smo tudi v 

analizi ugotovili, da so se ljudje bali zapustiti domove, imajo tudi živino in 

imetje, tako da to bo treba v bodoče tudi vklopiti. 

Obveščanje ljudi in pa seznanjenost s tem, da evakuacija ne pomeni nič drugega 

kot to, da gasilci lažje opravljajo delo, če je vas prazna. 


